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Spørgsmål nr. S 649 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundhedsministeren 

Dato: 15. marts 2019 

Stillet af: Flemming Møller Mortensen (S)  

Agter ministeren at give det førsteprioritet, at der hurtigst muligt foreligger 

en kortlægning fra regeringen, som annonceret i TV Avisen den 14. marts 

2019, så ministeren og resten af regeringen kan tage stilling til, om de 

synes, at de tidligere skoleelever fra Aalborg, som måtte udvikle 

lungehindekræft, fordi de i deres skoletid blev udsat for asbest i 

skolegården, skal have godtgørelse på linje med samlevende til tidligere 

asbestarbejdere, eller om en sådan ordning bliver for dyr til, at regeringen 

kan støtte den?  

(Spm. nr. S 649). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Flemming.M.Mortensen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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